
 

 

                                               Afdeling 19 
 
          Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde afholdt 08.04.25 
 
                Fremmødte : Britta, Benditte, Hjørdis og Jørgen. 
 
1. Valg af dirigent:  Britta. 
2. Gennemgang af stillede forslag : 
3. Forslag om forbedrede muligheder for cykelparkering. Vi ønsker lidt flere pladser til cykelparkering end vi 

p.t. har i cykelskuret. Vi ser 2 mulige løsninger, som vi aftalte at tage op ifm den årlige markvandring. 
4. Tilladelse til brug af grill på terrasser og i haver: Der var bred enighed om at det skal være tilladt. 

Forslaget sendes videre til det årlige Afdelingsmøde. 
5. Valgmulighed for mere end een type indvendig dør og dørhåndtag. Også her var der bred enighed, og 

ønsket sendes videre til det årlige Afdelingsmøde. 
6. Etablering af kompostbunke udelukkende til haveaffald. Også her enighed, og ønsket fremsættes under 

den årlige markvandring. 
7. Skal vi forberede os på ladeløsninger til elbiler? Vi er for lille en afdeling til at tage det op. Et selskab som 

OK tilbyder at betale en del af installationen for boligselskabers fælles P-pladser, men kravet er at 
afdelingen er på min 40 enheder så vi lader foreløbig forslaget ligge. 

8. Forslag der dukkede op på mødet: At kontakte BOFA og bede om at få byttet den ene pap-container 
med en ekstra plast-container, og den ene restaffald-container med en tekstil-container. - det prøver vi. 

9. Under markvandring gøres opmærksom på beskæringer, ønske om belægning ved indgangen fra 
kystvejen og opfyldning af trappetrin op til Højen. 


